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Dank voor dit eindrapport.

lk ben het wel metje eens dat we moeten proberen dingen niet te groot te maken en het zou mooi zijn als we het mee kunnen

zenden met de covid brief.

Dus probeer maar of LNV zich daarin ook kan vinden..

Kunnen ze zich daarin niet vinden —

en dat is hun goed recht - dan doen we een gezamenlijke brief.

We gaan er dus niet dwars voorliggen wat mij betreft
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Onderwerp: FW: Eindapport covid bij huisdieren

Bij SARS-CoV-2 bij dieren spelen nu 3 dingen:
- Onderzoek naar sars-cov-2 bij honden en katten, 50/50 gefinancierd door VWS en LNV, is afgerond en het rapport moet

naar de Tweede Kamer.

- Daamnaast kunnen we een update geven over de hamsters, aangenomen wordt dat het in Hongkong van hamster op

mens en vervolgens verder van mens op mens is gegaan. Een parallel met de nertsen is zo gemaakt dus dat moet ook

goed worden uitgelegd.
- We zien meer meldingen van diersoorten die gevoelig zijn zoals herten en mogelijk muizen. VWS en LNV worden dan ook

door onderzoekers benaderd met onderzoeksvoorstellen voor het monitoren in diverse diersoorten. Hoe zinvol en

proportioneel die voorstellen zijn weten we niet. Het RIVM overweegt weer een Deskundigenberaad-zoénosen over sars-

cov-2 bij dieren te organiseren, een goed onderbouwd advies zou ons helpen te bepalen hoe en in welke dierensoorten

op de langere termijn we het best kunnen laten monitoren. Volgende week horen we daar meer over.

Voor de diergezondheid is sars-cov-2 in dieren niet heel relevant maar op termijn mogelijk wel voor de volksgezondheid. Daarom

zou het passend zijn als MVWS de lead heeft. We hebben daarvoor 2 mogelijkheden; opnemen in de covid-brief van 15 februari

of een |osse brief met gezamenlijke ondertekening door beide bewindspersonen.

Mijn voorkeur gaat uit naar de covid-brief, dan maken we het cok niet groter dan het is want de risico’s zijn laag en het

handelingsperspectief blijft (vooralsnog) hetzelfde. Daarnaast hou je het op de juiste plek, namelijk bij VWS die over de uitbraak

en bestrijding gaat. Het DB-Z kan in de brief worden aangekondigd als vervolgstap.

Ben je het ermee eens dat wij in de lead zijn? En zo ja, waar gaat jouw voorkeur naar uit qua brief?
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Onderwerp: Eindapport covid bij huisdieren

Bijgevoegd aan deze mail stuur ik jullie de aanbiedingsbrief en het eindrapport van SARS-CoV-2 bij huisdieren. Jullie eerdere

opmerkingen (en die van de klankbordgroep) heb ik zo goed mogelijk verwerkt voor zover het om onduidelijkheden en feitelijke

onjuistheden ging. lk dank jullie heel hartelijk voor jullie waardevolle inbreng gedurende het traject en de prettige samenwerking.

Zoals weergegeven in de brief ben ik graag bereid een en ander nader toe te lichten. Ook verneem ik graag hoe de verdere

afhandeling van het rapport zal plaatsvinden en of ik daar bij kan helpen.

Hartelijke groet,


